

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: Gulf Insurance Group/ Jordan Date: 19-02-2026 02:17:21 PM Subject: Appointment of Representatives to the Board of Dir</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: مجموعة الخليج للتأمين/ الأردن التاريخ: 19-02-2026 02:17:21 PM الموضوع: تسمية ممثل في مجلس الإدارة</p>
<p>Subject: Nomination of Representatives to the Board of Directors With reference to the above subject, and in accordance with paragraph (T) of Article (8) of the Disclosure Instructions for Issuing Companies, Accounting Standards, and Auditing Standards of 2004 and its amendments, as well as Article (136) of the Companies Law and its amendments, we would like to inform you that the corporate Board member, Gulf Insurance Group, has decided to nominate its representatives as follows: Mr. Bijan Khosrowshahi Mr. Farid Joseph Saber Ms. Jonca Olsay Dr. Abdullah Salah Saleh Sultan Kindly accept our highest regards.</p>	<p>الموضوع: تسمية ممثل في مجلس الإدارة بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وعملاً بأحكام البند (ط) من المادة (8) من تعليمات إفصاح الشركات المصدرة والمعايير المحاسبية ومعايير التدقيق لسنة 2004 وتعديلاتها، ونص المادة (136) من قانون الشركات وتعديلاته، فإننا نود إبلاغكم بأن عضو مجلس الإدارة الاعتراري شركة مجموعة الخليج للتأمين قد قررت تسمية ممثليه، وعلى النحو الآتي: 1. السيد بيجان خوسروشاهي. 2. السيد فريد جوزيف صابر. 3. السيدة جونكا أولسوي. 4. الدكتور عبدالله صلاح صالح سلطان. وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،</p>
<p>17-02-2026</p>	<p>17-02-2026</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Ayat Dawas</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Ayat Dawas</p>